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Protokół Nr 29/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego dniach 11 i 12 maja 2015 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu 

ul. Spokojna 22 

      

   Stan Członków Zarządu  - 5 

     Obecnych - 5 

 

Ad. 1 

O godzinie 14:00 w dniu 11 maja 2015 roku Przewodniczący Zarządu rozpoczął posiedzenie 

Zarządu Powiatu. 

(Listy obecności z posiedzenia  stanowią załączniki Nr 1 i 2  do protokołu).  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Arkadiusz Janowicz   - Przewodniczący Zarządu  

2. Danuta Patkowska    - Wicestarosta 

3. Andrzej Potyra    - Członek Zarządu 

4. Urszula Sawicka    - Członek Zarządu 

5. Wojciech Wojtkiewicz   -  Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

2. Ferdynand Łukasik – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

3. Mariusz Norsesowicz – radny Rady Powiatu w Mysliborzu 

4. Bożena Wierucka – Prezes MUTW 

5. Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Komunikacji i Dróg 

6. Aleksandra Szokaluk – Główny Księgowy w PCOF-A w Myśliborzu 

7. Agnieszka Majczyna – Inspektor w PCOF-A w Myśliborzu 

8. Arkadiusz Cysek – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

9. Piotr Sobolewski – Burmistrz Miasta i Gminy Myślibórz 
 

Ad. 2 
Przyjęcie porządku posiedzenia. (porządek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2.        Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Nr 28/2015 z dnia 4 maja 2015  

roku. 

4. Rozpatrzenie spraw: 

1) Podpisanie umowy z „Zakładem Usług Geodezyjno-Kartograficznych Justyna 

Seweryn” z siedzibą 74-300 Myślibórz. 

2) Wyrażenie zgody na zwarcie umowy z Polską Wytwórnią Papierów 

Wartościowych S.A. na wytworzenie i dostarczenie przez PWPW spersonalizowanych 

blankietów dowodów rejestracyjnych, blankietów pozwoleń czasowych, blankietów kart 

pojazdów, nalepek kontrolnych, blankietów pozwoleń czasowych do wielokrotnego 

stosowania, znaków legalizacyjnych, spersonalizowanych blankietów praw jazd, blankietów 
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międzynarodowego prawa jazdy, druków wniosków o wydanie prawo jazdy na potrzeby 

Wydziału Inwestycji, Komunikacji i Dróg oraz świadczenie pozostałych usług związanych  

z funkcjonowaniem systemów KIEROWCA, POJAZD oraz PORTAL STAROSTY. 

3) Podpisanie umowy na konwersję baz prowadzonych (ewidencja gruntów  

i budynków , baza danych obiektów topograficznych i geodezyjna ewidencja sieci uzbrojenia 

terenu) w programie GEO-INFO 6 do wymogów nowych rozporządzeń EGiB, BDOT500  

i GESUT.  

5. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości dotacji na 2014 rok dla 

szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych funkcjonujących na terenie Powiatu 

Myśliborskiego.  

2) w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie  

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok oraz zmiany w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2015 rok. 

6. Zapoznanie się z: 

1) Pismem Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 5 maja 2015 

roku znak BO.0004.15.2015.JS w sprawie przekazania pisma Myśliborskiego Uniwersytetu 

Trzeciego Wieku w sprawie finansowego wsparcia projektu „Powróćmy jak za dawnych lat” 

z okazji V rocznicy powstania MUTW. 

2) Propozycjami odpowiedzi na wnioski Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa złożone na posiedzeniu w dniu 23 kwietnia 

2015 roku. 

3) Propozycjami odpowiedzi na interpelacje i zapytania złożone przez radnych na 

VII sesji Rady Powiatu w Myśliborzu w dniu 27 kwietnia 2015 roku.  

4) Informacją z postępowania wyjaśniającego w zakresie dokonania analizy 

dokumentacji dotyczącej umów i rozliczeń pomiędzy Zespołem Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 1 w Barlinku a Szczecińską Fundacją Talent – Promocja – Postęp w Szczecinie. 

5) Pismem Zastępcy Dyrektora PCPR w Myśliborzu z dnia 7.05.2015r. znak 

ZD.0011.2.2015.AN w sprawie analizy możliwości wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2015 roku. 

6) Pismem Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie z dnia 

8.05.2015r. znak RPOT.410/09/2015 dot. zatrudnienia pracowników w placówce. 

7. Sprawy różne. 

8.        Zamknięcie posiedzenia. 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Udzielił głosu Pani Bożenie Wieruckiej Prezes Myśliborskiego Uniwersytetu Trzeciego 

Wieku. 

 

Bożena Wierucka – Prezes MUTW 

Przedstawiła informację dotycząca działalności Myśliborskiego Uniwersytetu Trzeciego 

Wieku. Poinformowała o wykładach jakie są organizowane. Przekazała, że zaplanowano 

udział w Juwenaliach  Świnoujściu, gdzie zostanie zaprezentowany projekt „Powróćmy ja za 

dawnych lat”. Zwróciła się z prośbą o dofinansowanie. 
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Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Nr 28/2015 z dnia 4 maja 2015 roku  

 

Zarząd Powiatu przyjął w/w protokół. 

 

Ad. 4 

Rozpatrzenie spraw: 

 

1) Podpisanie umowy z „Zakładem Usług Geodezyjno-Kartograficznych Justyna 

Seweryn” z siedzibą 74-300 Myślibórz. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił  przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że umowa dotyczy 

wykonania projektu podziału działek na terenie Gminy Dębno, obr. 2 Dębno i w obrębie 

Grzymiradz w ilości do 30 działek wraz z uzyskaniem decyzji administracyjnej 

zatwierdzającej podział nieruchomości, który jest niezbędny w związku z poszerzeniem pasa 

drogowego drogi powiatowej nr 1418Z pod ścieżkę rowerową (ul. Zielona w Dębnie  

i Klepinie). 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra  

Zwrócił uwagę, że tego typu zapytania powinny być wysyłane do jak największej ilości osób, 

również z pozostałych gmin Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że należałoby sprawdzić, czy istnieje możliwość powtórzenia zapytania i czy nie 

będzie to miało wpływ na terminowe wykonanie przedmiotowego zadania. 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Komunikacji i Dróg 

Przekazał, że zapytanie ofertowe przesłano do 4 firm. Najkorzystniejsza ofertę złożył  Zakład 

Usług Geodezyjno-Kartograficznych Justyna Seweryn z siedzibą w Myśliborzu. Zauważył, że 

proponowana cena za wykonanie usługi jest bardzo korzystna. 

Zwrócił uwagę, że z uwagi na upływający czas i podpisanie umowy jest niezbędne. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecna – Urszula Sawicka 

 

2) Wyrażenie zgody na zwarcie umowy z Polską Wytwórnią Papierów 

Wartościowych S.A. na wytworzenie i dostarczenie przez PWPW spersonalizowanych 

blankietów dowodów rejestracyjnych, blankietów pozwoleń czasowych, blankietów kart 

pojazdów, nalepek kontrolnych, blankietów pozwoleń czasowych do wielokrotnego 

stosowania, znaków legalizacyjnych, spersonalizowanych blankietów praw jazd, blankietów 

międzynarodowego prawa jazdy, druków wniosków o wydanie prawo jazdy na potrzeby 

Wydziału Inwestycji, Komunikacji i Dróg oraz świadczenie pozostałych usług związanych  

z funkcjonowaniem systemów KIEROWCA, POJAZD oraz PORTAL STAROSTY. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił  przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecna – Urszula Sawicka 

 

3) Podpisanie umowy na konwersję baz prowadzonych (ewidencja gruntów  

i budynków , baza danych obiektów topograficznych i geodezyjna ewidencja sieci uzbrojenia 

terenu) w programie GEO-INFO 6 do wymogów nowych rozporządzeń EGiB, BDOT500  

i GESUT.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił  przedmiotową umowę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecna – Urszula Sawicka 

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości dotacji na 2014 rok dla 

szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych funkcjonujących na terenie Powiatu 

Myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że zmiana uchwały w sprawie ustalenia wysokości dotacji na 2014 rok dla 

szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych funkcjonujących na terenie Powiatu 

Myśliborskiego jest wymagana w związku ze stwierdzeniem nieważności w § 1 pkt 1 i pkt 2b 

ww. uchwały zgodnie z wyrokiem Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie. 

 

Agnieszka Majczyna – Inspektor w PCOF-A w Myśliborzu 

Poinformowała o zmianach jakie zostały wprowadzone zgodnie z przedstawionym projektem 

uchwały. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 29/91/2015 z dnia 11 maja 2015 roku zmieniającą 

uchwałę w sprawie ustalenia wysokości dotacji na 2014 rok dla szkół niepublicznych  

o uprawnieniach szkół publicznych funkcjonujących na terenie Powiatu Myśliborskiego. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 1, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecna – Urszula Sawicka 

 

2) w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie  

i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok oraz zmiany w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2015 rok. 
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(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z karta sprawy. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 29/92/2015 z dnia 11 maja 2015 roku w sprawie zmiany 

budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok oraz zmiany w planie finansowym zadań zleconych  

z zakresu administracji rządowej na 2015 rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecna – Urszula Sawicka 

 

Ad. 6 

Zapoznanie się z: 

 

Na posiedzenie przybyła- Urszula Sawicka 

 

1) Pismem Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 5 maja 2015 

roku znak BO.0004.15.2015.JS w sprawie przekazania pisma Myśliborskiego Uniwersytetu 

Trzeciego Wieku w sprawie finansowego wsparcia projektu „Powróćmy jak za dawnych lat” 

z okazji V rocznicy powstania MUTW. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowe pismo, zwrócił uwagę, na trudną sytuacją finansową Powiatu  

i z uwagi na to na brak możliwości przekazania dofinansowania. 

 

Zarząd Powiatu z uwagi na brak środków finansowych negatywnie rozpatrzył wniosek  

w sprawie finansowego wsparcia projektu „Powróćmy jak za dawnych lat” z okazji  

V rocznicy powstania MUTW. 

Za negatywnym rozpatrzeniem wniosku głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu.  

 

2) Propozycjami odpowiedzi na wnioski Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa złożone na posiedzeniu w dniu 23 kwietnia 

2015 roku. 

(Propozycje stanowią załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowe propozycje odpowiedzi. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

3) Propozycjami odpowiedzi na interpelacje i zapytania złożone przez radnych na 

VII sesji Rady Powiatu w Myśliborzu w dniu 27 kwietnia 2015 roku.  

(Propozycje stanowią załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedstawione propozycje odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania złożone przez radnych i zobowiązał Starostę do przekazania ich dla 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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4) Informacją z postępowania wyjaśniającego w zakresie dokonania analizy 

dokumentacji dotyczącej umów i rozliczeń pomiędzy Zespołem Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 1 w Barlinku a Szczecińską Fundacją Talent – Promocja – Postęp w Szczecinie. 

( Informacja stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Wicestarosta - Danuta Patkowska 

Poinformowała, że w wyniku analizy dokumentacji zespół zaproponował następujące zmiany 

do umowy: 

1. Zmiany sposobu rozliczania poboru energii cieplnej w pomieszczeniach SFTPP 

2. Podniesienie czynszu z tytułu wynajmowanej powierzchni do stawek obowiązujących  

na mocy Uchwały Nr 14/41/2015 Zarządu Powiatu w Myśliborzu z dnia 23 lutego 2015 roku 

oraz wprowadzenie do umowy takich zapisów, aby można było bez przeszkód w przyszłości 

stosować nowe obowiązujące stawki. 

3. Wprowadzenie zapisu dotyczącego zakazu parkowania klientów SFTPP na głównych 

parkingach przed szkołą i umożliwienie im parkowania pojazdów przy byłej stołówce 

szkolnej z wjazdem od strony warsztatów szkolnych.  

4. Wykreślenie z umowy zapisów w § 5 ustęp 7 punkt „i” podpunkt c) ochrona obiektu 

20,00 zł 

5. Wprowadzenie zapisu dotyczącego zakazu cesji umowy na rzecz osoby trzeciej. 

6. Uaktualnienie zapisu dotyczącego wielkości dzierżawionej powierzchni. 

 

Przekazała, że można ustosunkować się do wniosków przedstawionych przez powołany 

zespół lub też rozważyć możliwość wypowiedzenia umowy. 

Zwróciła uwagę, że korzystne byłoby to, aby szkoła znajdowała się tylko w jednym budynku.  

Zwróciła uwagę, że Dyrektor jednostki powinien sprawdzić możliwość wypowiedzenia 

przedmiotowej umowy.  

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że należy sprawdzić, czy jest podstawa do wypowiedzenia tej umowy i kto 

jest kompetentny do tego. Sprawdzenia wymaga również możliwość zagospodarowania przez 

szkołę tego budynku. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra  

Zgodził, się z tym, że należy pójść w kierunku wypowiedzenia umowy. Zwrócił uwagę na 

rozliczenia jakie są prowadzone. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę, że podjęta uchwała Rady Powiatu jest prawdopodobnie podjęta z wadą 

prawną co również należy zweryfikować. 

 

Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1  

w Barlinku do przedstawienia w porozumieniu z Kancelarią Prawną  informacji na temat 

możliwości wypowiedzenia umowy nr 1/2010/05 z dnia 22.06.2005r. zawartej pomiędzy 

Zespołem Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1  w Barlinku, a Szczecińską Fundacją Talent – 

Promocja –Postęp i  wskazania podmiotu, kompetentnego do jej wypowiedzenia oraz do 

uzyskania informacji, czy uchwała Nr XXXI/221/05 Rady Powiatu Myśliborskiego z dnia 

24 maja 2005 roku w sprawie wydzierżawienia budynku Internatu Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku została sporządzona zgodnie z obowiązującymi 

przepisami prawa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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5) Pismem Zastępcy Dyrektora PCPR w Myśliborzu z dnia 7.05.2015r. znak 

ZD.0011.2.2015.AN w sprawie analizy możliwości wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2015 roku. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przedstawił przedmiotowe pismo. Zwrócił uwagę, że istnieje możliwość wprowadzenia 

zmiany przesuwając środki w kwocie 29.700,00 zł z zadań w ramach rehabilitacji zawodowej 

- instrumenty rynku pracy. 

 

Zarząd Powiatu zobowiązał Zastępcę Dyrektora PCPR w Myśliborzu do przygotowania 

projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2015 roku w zakresie przesunięcia 

kwoty 29.700,00 zł z zadań w ramach rehabilitacji zawodowej - instrumenty rynku pracy na 

zadanie związane z likwidacją barier architektonicznych. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

6) Pismem Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie z dnia 

8.05.2015r. znak RPOT.410/09/2015 dot. zatrudnienia pracowników w placówce. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Odczytał przedmiotowe pismo. Zwrócił uwagę, że Dyrektor Placówki zwraca się z prośbą  

o zatrudnienie dodatkowo 5 wychowawców i 5 opiekunów dziecięcych. 

Zaproponował, aby wyrazić zgodę na zatrudnienie 5 wychowawców, natomiast co do 

dalszego zatrudnienia i zmian kadrowych zostanie to uzgodnione w późniejszym terminie. 

 

 Zarząd Powiatu podjął decyzję o wyrażeniu zgody na zatrudnienie przez 

Dyrektora  placówki 5 wychowawców. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Sprawy różne: 

 

1. Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poruszył sprawę podpisania umowy wsparcia Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przedstawił i odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  

w przedmiotowej sprawie. Poinformował, że opinia jest negatywna. 

Poinformował, że opinia została przesłana do Burmistrza Gminy Barlinek oraz do Kancelarii 

Prawnej. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska  

Odczytała uwagi przesłane przez Kancelarię Prawną. 

  

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że należałoby wprowadzić uzupełnienie do treści umowy zaproponowane przez 

Radcę Prawnego i przesłać te propozycję dla banku DNBNord. 
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Arkadiusz Cysek – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Zwrócił uwagę, że wprowadzenie zmian dodatkowo wydłuży cały proces.  

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że dodanie dodatkowych zapisów do umowy nie powinno stanowić 

problemu. Na dzień dzisiejszy umowa bez wprowadzania dodatkowych zapisów nie powinna 

zostać podpisana? 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zarządził przerwę w obradach Zarządu Powiatu do dnia 12 maja 2015 roku. 

 

Obrady wznowiono w dniu 12 maja 2015 roku o godz. 11:50. 

 

1. Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że zapisy umowy wsparcia Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

zostały uzgodnione z bankiem i Kancelarią prawną. 

Odczytał opinię prawną w tej sprawie. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o wyznaczeniu Członka Zarządu Wojciecha Wojtkiewicza  

i Starostę Myśliborskiego Arkadiusza Janowicza do podpisania umowy wsparcia Spółki 

Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 1, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. Piotr Sobolewski – Burmistrz Miasta i Gminy Myślibórz 

Poinformował, że w miesiącu kwietniu b.r. zwrócił się z pismami do Rady Powiatu   

dotyczącymi wniosku: „ o podjęcie uchwały wyrażającej zgodę na rozwiązanie umowy  

o pracę zawartej z radną Powiatu Myśliborskiego”. Wniósł o rozpatrzenie sprawy w miesiącu 

maju b.r. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o zwróceniu się do Przewodniczącego Rady Powiatu  

z prośbą o ustosunkowanie się do przedmiotowej sprawy.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Zarząd zakończył posiedzenie. 
 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Arkadiusz Janowicz     -    Przewodniczący Zarządu   ................................ 

2. Danuta Patkowska     -    Wicestarosta             ……………........... 

3. Andrzej Potyra     -    Członek Zarządu           ............................... 

4. Urszula Sawicka     -    Członek Zarządu               ...............................                     

5. Wojciech Wojtkiewicz   -    Członek Zarządu                .............................. 


